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Adreceu les vostres cArtes, Amb un màxim 

de 15 línies, indicAnt el vostre nom, 

AdreçA, telèfon i dni A: L’Independent

c/ lA perlA, 31 bAixos - 08012 bcn

o independentbarbera@debarris.com. 

editorial ull de donacartes al director

Opinió

l’Independent 223 sortirà al carrer 
el 13 de maig de 2011

No voldria pas que penséssiu que ens agrada el protagonisme 
i parlar de nosaltres. Malament rai quan el propi mitjà és el que 
genera la noticia, però aquest setmana ho hem de fer una mica, 
pel que ha passat i pel que ve. Una foto i un petit comentari que 
no van agradar als subjectes de la foto i del comentari va originar 
un petit enrenou telefònic del qual tan sols en poden extreure una 
petita reflexió. Si us plau, sense ànim de molestar a ningú. Cap 
dels dos aspectes que no van complaure estaven manipulats, no 
s’ofenia a ningú i no hi havia cap intencionalitat, per tant no farem 
massa cas de les amenaces de segrest del diari rebudes però la 
sola intencionalitat ja ens diu moltes coses. Vull recordar que, en 
aquest cas, el missatger de la noticia (foto) no te cap culpa. Però si 
que volem tornar a repetir i si cal ben fort, que tot i que els mem-
bres d’aquest diari tenim la nostra ideologia, que no hem amagat 
mai, no vol dir que fem les coses al dictat de ningú. Repeteixo de 
ningú. El que fem ho fem sols, tant si encertem com si es equivo-
quem. Tot es molt senzill i a vegades els que cerquen conxorxes 
fan pensar que potser són ells els que les farien si poguessin. Som 
un mitjà privat que viu gràcies als nostres anunciants. Som lliures 
i per això aquesta setmana la fotografia de portada no és com la 
que apareixerà en altres mitjans. Podran veure que falten dos can-
didats, un no es va fer la foto i l’altre hem decidit que no pot sortir 
al nostre diari. No és cap qüestió personal però la seva ideologia 
no mereix, per par nostra, cap suport. Ho podem fer doncs som 
privats i lliures.
El darrer Ple ens ha deixat un bon regust de boca. Hem de reconèi-
xer que el portaveu d’ERC ens va despitar a tots amb el seu acomi-
adament, per un moment pensàvem que no es tornava a presentar, 
tot i així no ens van desagradar les seves paraules ni el seu estil. 
També ens van agradar els portaveus que en la moció de la zona 
blava, i després de la intervenció de l’Alcaldessa van manifestar 
que l’important no era la moció sinó que el tema se soluciones i 
estava en vies de que sigui així. Ens va complaure veure com Pere 
Ramón prioritzava Barberà i votava a favor de la moció de l’Ernest 
Lluch i ens va agradar el to final de quasi bé tothom. Esperem que 
la campanya sigui dura, competida però neta, els mals estils, com 
hem vist aquests dies en el futbol, no porten enlloc. Finalment la 
nostra felicitació a la gent del Patronat Muncipal d’Esports per la 
Nit que varem viure. I acabo amb una pregunta: Perquè el senyor 
Adolfo Gallego (portaveu del PP) i el seu acompanyat (crec el can-
didat) van marxa als trenta minuts d’haver començat la gala de la 
Nit de l’Esport i no van tornar? Vaig tenir la sensació que ho feien 
d’amagat quan ja tothom els havia vist que hi eren. Es que no fari-
en la Nit de l’Esport si governessin?. La setmana propera tornem. 

Privat i lliure Pepita Guerrero

El futbol ens ha ocupat total-
ment l’actualitat les darreres 
setmanes. Bé, el futbol i 
la mort de Bin Laden. Una 
història que farà córrer molta 
tinta i molts fotogrames de 
cinema perquè ben aviat veu-
rem la pel.lícula de la mort 
del terrorista més buscat, el 
documental i el curtmetrat-
ge, des de totes les perspec-
tives: la americana i la de la 
teoria de la conspiració. Però 
aquest és un altre tema. 
Jo avui vull parlar de futbol i 
concretament d’un home que 
ha canviat completament el 
que eren fins ara els grans 
clàssics Barça – Madrid. 
L’amic Mou em recorda a 
aquells tios que per lligar 
es dediquen a fer el discurs 
Calimero explicant que la 
seva ex li ha pres tot el patri-
moni. Doncs aquí la ex que 
abans l’estimava i ara l’odia 
seria l’àrbitre, el patrimoni la 
Champions i la xicota nova 
és la premsa esportiva que 
escolta les penes de l’entre-
nador del Madrid. Llàstima 
que, tot i que sembla frívol, 
estem veien com el perio-
disme treballa a sou i a cop 
de talonari com un futbolis-
ta més i com les critiques 
van més enllà dels camps 
de futbol. Es reviu, sense 
necessitat, l’etern enfronta-
ment Catalunya – Madrid, per 
exemple prohibint estelades 
al Bernaveu. Esperem però 
que els afectats reflexio-
nin, perquè com els aires a 
Madrid canviïn ja ens podem 
calçar. 

Mourinho
La distància que hi ha 
entre els polítics i la 
gent del carrer cada cop 
es més gran. Hi ha la 
certesa establerta que 
viuen en un mon diferent 
al nostre, establerts en 
la seva poltrona, parlant 
molt i concretant poc, 
assegurats amb els seus 
sous i carrecs,  baixant 
del pedestal amb el poble 
només quan hi ha elec-
cions. 
La sensació d´impunitat 
es encara més gran, 
no els hi passa res i si 
fan mal  la seva feina, 
menteixen o canvien 
de camisa no hi ha una 
conseqüència pels seus 
actes, i quan més gros 
millor,  total no són els 
seus diners, són d´interes 
general.
Això si, qui acaba pagant 

la seva mala gestió, sempre 
son els mateixos, els de sota, ja 
sigui per la pujada d´impostos, 
per la reducció del sou, per 
l´augment dels preus, per la 
falta de feina o per la disminu-
ció de serveis o drets.
Votin els que votin sempre 
tindran la seva quota de poder, 
més gran o més petita, però 
fitxa. Tenen com atabalada 
a la gent que no protesta, 
ni tan sols quan els hi tocan 
l´educació dels seus fills o la 
sanitat de les seves famílies.    
Si qualsevol polític llegeix això 
dirà que es demagògia, que no 
es veritat, que ell ho fa be, que 
per un no s´ha de jutjar a tots, 
i etc... I es que la culpa sempre 
es de l´altre.

Joan F. López Alcazar
Barberà del Vallè
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Al gener d'aquest any 
2011, per fí es van lliurar 
les vivendes en règim de 
lloguer amb protecció ofi-
cial dels núms. 211 i 213 
de la Ronda Santa María. 
Després de mesos d'espe-
ra, per fí els poquets ad-
judicataris del núm. 213 
que finalment van signar 
el contracte, tenen ja la 
seva vivenda de 38 m2 
per 400 euros mensuals. 
La gent del barri comenta 
la diferència brutal: el 
núm 211 té molts veïns, 
hi ha vida, el núm. 213 

sembla un edifici fantasma, gai-
rebé no hi viu ningú. 
Que li passa a les vivendes del 
núm. 213 que tothom a renun-
ciat? 

Alex Gómez Aguilar
Barberà del Vallès
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Opinió

L’Independent no es fa responsabLe nI té per què compartIr Les opInIons expressades a La seccIó d’opInIó d’aquest setmanarI

tribuna galliner

El catalanisme en la nova fase
Aconseguir una gran manifes-
tació és producte de sentiment 
i rauxa, però l’organització 
acurada de les consultes so-
biranistes és producte de sen-
timent i seny. I entre el seny 
i la rauxa, començo a pensar 
que sí veuré en vida la creació 
d'un estat català dins de l'UE. 
Perquè no m'esperava escoltar, 
com estic escoltant, que molts 
que deien ser catalans autono-
mistes passessin a reivindicar-
se desacomplexadament com 
a independentistes. I consi-
dero que és molt important 
que siguem conscients que 
hi ha dos aspectes que estan 
beneficiant molt al nou catala-
nisme no submís: la llengua i 
les consultes. I les dues per un 
mateix motiu: el catalanisme 
està esdevenint una identitat 
que incorpora dinàmicament 
a totes les persones que 
estimen aquesta societat. 
La senyora Ángeles vinguda 
d’Extremadura i en Sidi vingut 
de Mauritània avui no parlen 
català perquè van arribar al 
nostre país fa 30 anys, quan el 
català era molt secundari. En 
canvi, la Mariela d'Argentina 
i en Rachid del Marroc estan 
aprenent el català perquè han 
arribat fa un parell d'anys. El 
català ara és "important" i els 
nous immigrants l'aprenen, el 
gaudeixen i se senten d'aquí 
i els sentim d'aquí també a 
través d'ell. Per altra banda, 
les consultes beuen, en part, 
del que vam treballar a la Con-
sulta per l'Abolició del Deute 
Extern dels països empobrits 
del 2000, on vam estipular 
que els joves entre 16 i 18 
anys i els immigrants podien 
votar-hi. I això està creant una 
manera molt oberta d'enten-
dre la futura etapa. No estem 
demanant una Catalunya de 
catalans amb pedigrí, sinó que 
convidem a tothom a viure 
la identitat catalana sense 

renunciar a les altres identitats 
que cadascú tingui, perquè les 
identitats poden ser múltiples i 
complementàries. Les consultes 
podrien haver estat destinades 
als indígenes catalans, però no 
ho són, són consultes de totes 
i tots, i aquest enfocament tan 
integrador ens vacuna contra 
xovinismes i racismes. 

Ningú ha de sentir que un nou 
estat el privarà de mantenir 
llaços amb Marroc, Argentina 
o Espanya, simplement passa-

Jordi Oriola i Folch - escriptor 

rà que serem un territori que 
prendrà les seves pròpies 
decisions. I per a mi és molt 
important que aquest nou 
estat no es limiti a copiar els 
vells models europeus, sinó 
que aprofiti el fet d'haver-se 
creat al segle XXI. L'hem de 
construir democràtic en un 
sentit ampli, que fomenti 
l'alfabetització política, que 
begui de l'arrel anarquista 
en el sentit que el poder 
resideixi en el poble i que 
aquest s'organitzi en múl-
tiples formes per participar 
fluidament desterrant la 
supremacia oligàrquica dels 
rics, que garanteixi la igual-
tat d'oportunitats, que res-
pecti els drets humans, que 
no inverteixi en un exèrcit, i 
que superi el model d'estat 
del benestar assistencialista 
per esdevenir una societat 
del benestar amb un teixit 
social empoderat. L'objectiu 
no ha de ser tenir un estat, 
sinó que l'objectiu ha de 
ser que el nou estat permeti 
posar les bases per a una 
societat socialment justa a 
partir de la seva identitat 
rica i pluralment enriquida. 

Jaume Delclòs i Ayats

Fins quan!!

Fins quan esperarem. Fins quan ens deixarem trepitjar. Fins 
quan estarem callats. Fins quan estem disposats a aguantar. 
Fins quan estarem només parlant. Fins quan esperarem per 
sortir al carrer. Fins quan ens creurem que tenen el poder. Fins 
quan no direm res de les retallades socials mentre els bancs 
augmenten extraordinàriament els seus beneficis. Fins quan 
esperarem a jutjar els responsables de la desregulació dels sis-
tema financer, per genocides. Fins quan esperarem a senyalar 
i condemnar als banquers per crims contra la humanitat. Fins 
quan les decisions dels banquers i dels seus còmplices, dits 

representants del poble, queda-
ran impunes. Fins quan perme-
trem que el Consell Assessor 
per la Reactivació de l’Economia 
i de Creixement de la Generali-
tat implementi la seva agenda 
neoliberal i de negocis perso-
nals. Fins quan permetrem un 
sistema financer que condemna 
a milions de persones a viure 

en la misèria. Fins quan seguiran parlant de baixar impostos 
per poder privatitzar serveis públics i entregar-los als seus 
amics. Fins quan uns serveis públics privatitzats, més cars i de 
pitjor qualitat. Fins quan haurem d’esperar perquè entenguin, 
que els serveis públics són un llegat de la ciutadania als seus 
responsables, per un curt període de temps, i que no són el 
seu negoci particular. Fins quan deixarem que el conseller de 
sanitat recomani a la ciutadania que es faci una assegurança 
de salut privada. Fins quan, les empreses, es lucraran amb 
la gestió dels nostres bens comuns, com l’aigua. Fins quan? 
Fins quan les treballadores i els treballadors pagaran el plats 

trencats dels altres. Fins quan 
un sistema de treball que ens 
explota. Fins quan permetrem 
privatitzar els beneficis i soci-
alitzar les pèrdues. Fins quan 
el valor del diner serà l’únic 
valor. Fins quan? Fins quan la 
impunitat del capital. Fins quan 
una dictadura del capital. Fins 
quan les seves conseqüències 

quedaran impunes. Fins quan?
Quan sortirem al carrer. Quan cridarem. Quan ens escoltarem 
i ens escoltaran. Quan deixaran d’ofegar-nos. Quan? Per quan 
uns serveis públics de qualitat. Per quan uns responsables 
polítics que treballin pels seus ciutadans. Per quan deixaran de 
subvencionar, amb diners públics, les escoles d’elit concerta-
des. Per quan una escola pública de qualitat amb els recursos 
necessaris. Per quan un sistema financer públic i amb control 
social. Per quan un sistema solidari amb tots els pobles del 
món. Per quan construirem unes institucions públiques que 
respongui a les necessitats del poble. Per quan el poder polític 
deixarà de rebre els banquers criminals com a persones res-
pectades. Per quan deixarà el  poder polític de sotmetre’s als 
interessos del capital. Per quan? Per quan el poder per el poble 
i des del poble. Per quan? 

Per quan construirem 
unes institucions 
públiques que 
respongui a les 
necessitats del poble

Fins quan permetrem 
un sistema financer 
que condemna a 
milions de persones a 
viure en la misèria

No estem demanant 
una Catalunya de 
catalans amb pedigrí, 
sinó que convidem 
a tothom a viure la 
identitat catalana 
sense renunciar a 
les altres identitats 
que cadascú tingui, 
perquè les identitats 
poden ser múltiples i 
complementàries
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ServeiS

sudoku
L’objectiu és omplir una quadrícula de 9 x 9, amb 9 sub-
grups o subquadrícules de 3x3 cel.les, amb nombres de l’1 
al 9. 
No es pot repetir cap xifra en una mateixa fila, columna o 
subquadrícula. 

Nivell mitjà

Solució a la pàgina 12

la vinyeta

Podeu consultar 
aquestes dades al

portal de
l’independent a:
independent.cat/barbera

Per anunciar-vos 
a L’Independent 

truqueu al 
93 217 44 10

Farmàcies de guàrdia
Ajuntament

93 729 71 71

CAP Barberà del Vallès
93 719 25 40

CAP Rosa dels Vents
93 719 42 81

CAP Badia del Vallès
93 719 26 01

Ambulàncies 24 hores
904 106 106

Creu Roja
93 726 66 66

Bombers
93 726 00 80

Ràdio Barberà
93 729 44 71

Fundació Barberà Promoció
93 719 28 37

Patronat  Municipal d’Esports
93 729 19 87/27

Tanatori
93 719 27 78

AA.VV. Can Gorgs
93 718 03 31

AA.VV. Can Gorcs II
93 719 28 37

AA.VV. Eixample-can Llobet
659 017 893

AA.VV. la Romànica
93 729 17 39

Federació AA.VV. Barberà
93 719 28 37

Radio Taxi Barberà
 93 729 07 07

Policia Local
93 719 00 90

Guardia Civil
93 719 36 10

Policia Nacional
93 724 75 00

Mossos d'Esquadra
93 734 61 00

Oficina Treball Generalitat
93 718 85 11

Aigua - SABEMSA
93 729 46 02

Gas Natural
900 750 750

Fecsa-Endesa
902 502 750

Jutjat de Pau
93 729 20 35

Correus
93 718 52 29

Servei Local de Català
93 729 34 64

Parc Taulí
93 723 10 10

Fil Directe
93 718 34 17

Recollida estris vells
93 279 35 36

Oficina Municipal Habitatge
93 719 41 20

Telèfons d’interès
S. Galcerán Av Generalitat, 41 dia 6 de maig

Sisquella Av. Costa Brava, 2 BADIA dia 7 de maig
Granero Algarve, 2 BADIA dia 8 de maig
Pagés Av. Generalitat, 92 dia 9 de maig

Losa Av. Mediterrani, 26 BADIA dia 10 de maig
Palomeras Via Sant Oleguer,2 dia 11 de maig

Blanca - Suades Av. Tibidabo, 68 dia 12 de maig
Perelló Anselm Clavé, 8 dia 13 de maig

Budallés Av. Burgos, 42 BADIA dia 14 de maig
A. Galceran Pg. Dr. Moragas, 184 dia 15 de maig

Ferrer Av. Burgos, 4 BADIA dia 16 de maig
S. Galcerán Av Generalitat, 41 dia 17 de maig

Sisquella Av. Costa Brava, 2 BADIA dia 18 de maig
Granero Algarve, 2 BADIA dia 19 de maig
Pagés Av. Generalitat, 92 dia 20 de maig

Losa Av. Mediterrani, 26 BADIA dia 21 de maig
Palomeras Via Sant Oleguer,2 dia 22 de maig

Blanca - Suades Av. Tibidabo, 68 dia 23 de maig
Perelló Anselm Clavé, 8 dia 24 de maig

Budallés Av. Burgos, 42 BADIA dia 25 de maig
A. Galceran Pg. Dr. Moragas, 184 dia 26 de maig

Ferrer Av. Burgos, 4 BADIA dia 27 de maig
S. Galcerán Av Generalitat, 41 dia 28 de maig

Sisquella Av. Costa Brava, 2 BADIA dia 29 de maig
Granero Algarve, 2 BADIA dia 30 de maig
Pagés Av. Generalitat, 92 dia 31 de maig

Losa Av. Mediterrani, 26 BADIA dia 1de juny
Palomeras Via Sant Oleguer,2 dia 2 de juny

Blanca - Suades Av. Tibidabo, 68 dia 3 de juny
Perelló Anselm Clavé, 8 dia 4 de juny

Budallés Av. Burgos, 42 BADIA dia 5 de juny
A. Galceran Pg. Dr. Moragas, 184 dia 6 de juny

Ferrer Av. Burgos, 4 BADIA dia 7 de juny
S. Galcerán Av Generalitat, 41 dia 8 de juny

Sisquella Av. Costa Brava, 2 BADIA dia 9 de juny

staff
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independent@debarris.com

edita: debArris, sccl
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directora: mAnoly ArriAgA 
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REDACCIó

L’ordre del dia ens anunciava dos 
temes econòmics, un de serveis ter-
ritorials, un de règim interior i cinc 
mocions. Un cop aprovada l’acta 
anterior per unanimitat es va proce-
dir a debatre els punts previstos.

serveis econòmics

El tinent d’alcaldessa, Xavier Gar-
cés, va presentar, per a la seva apro-
vació el compte general de l’exercici 
2010 amb un resultat negatiu de  
486.465,82 euros. Aquesta circum-
stància, que es produïa a Barberà 
per primera vegada en els últims 
15 anys, va donar peu a les críti-
ques de l’oposició. La gran majoria 
va argumentar que en el moment 
d’aprovar el pressupost de 2010 ja 
es va dir que les xifres eren irreals, 
sobretot la de l’ICIOS, i que per ai-
xò no podien votar favorablement. 
ERC i EUiA es van abstenir, el PSC 
va votar a favor i la resta en contra, 
quedant d’aquesta manera aprovats 
els comptes generals del 2010. El 

Política
El darrer Ple de la legislatura no altera cap 
hàbit dels emprats durant el quatre anys

Escollides les 
333 persones 
que aniran a 
les meses La moció de la zona blava no s'aprova però unifica els objectius de la solució

El darrer Ple de la legisla-
tura no va decebre a nin-
gú, els arguments i les 
opinions dels diferents 
grups es van enfrontar i 
coincidir en la línea dels 
quatre anys. Per sobre 
de tot la bona educació 
democràtica va estar 
sempre present durant 
les quasi bé quatre hores 
que va durar la sessió 
ordinària número 5 cor-
responent al mes d’abril 
de 2011.

REDACCIó

El passat dimarts 26 d’abril va 
tenir lloc a l’Ajuntament de 
Barberà del Vallés, el sorteig 
de la designació dels ciutadans 
i ciutadanes que formaran part 
de les meses electorals amb mo-
tiu de les eleccions municipals 
que es duran a terme el proper 
22 de maig. En total s’han de-
signat 333 barberencs i barbe-
renques que seran titulars de les 
37 meses que s’instal·laran a la 
ciutat. Per cada mesa es desig-
nen 9 càrrecs; 1 president i dos 
vocals, i dos suplents per a ca-
da un d’ells. Tant els presidents 
de mesa com els vocals han de 
complir com a requeriments te-
nir més de 18 anys i menys de 
70 anys. Els primers, però, han 
de comptar amb estudis de bat-
xillerat o superiors, mentre que 
els segons tan sols han d’estar 
en possessió del certificat esco-
lar. A Barberà seran 24.083 els 
ciutadans i ciutadanes cridats a 
les urnes i que podran disposar 
el seu vot en les meses distribu-
ïdes en els 10 col·legis electorals 
del municipi. El sorteig es porta 
a terme a través d’un programa 
informàtic específic de gestió 
electoral, en el qual es trien 
aleatòriament els membres de 
les meses a partir d’un número 
escollit a l’atzar entre els més 
de 24 mil electors barberencs. 
Destacar que els ciutadans que 
han estat designats rebran una 
notificació de l’Ajuntament de 
Barberà en la qual se’ls informa 
de la possibilitat de presentar al-
legacions. 

segon punt va debatre una modifi-
cació de crèdit per poder posar en 
marxa el complex Maria Reverter, 
de moment el Pavelló i més enda-
vant la resta de la instal·lació. Amb 
els vots a favor de PSC i EUiA, 
l’abstenció de CIU, PP, PCPB i el 
vot en contra d’ERC, es va aprovar 
el traspàs de 63.000 euros al Patro-
nat Municipal d’Esports. Abans de 
les mocions es van debatre i apro-
var per unanimitat de tots els grups 
dos qüestions més. L'Ajuntament 
iniciarà l'expedient per poder de-
senvolupar activitats econòmiques, 
conjuntament amb el sector privat 
i lliurement, en l'àmbit de les ener-
gies renovables. També es crearà un 
nou registre d'interessos.

En total van ser conc les mo-
cions presentades i debatudes. 
Fins i tot en la sessió es van 
agrupar per temes i d'aquesta 
manera es van debatre primer 
les dues amb ereferència a la 
sanitat pública, una presentada 
pel PSC i l'altra, Ernest Lluch, 
per ERC i EUiA. Les dues van 
ser aprovades, la primera amb el 
vot contrari de CIU i la segona 

per unanimitat. ERC i EUiA 
van presentar conjuntament 
dues relacionades amb la nova 
instal·lació del carrer Arquime-
des i l'altra demanava la retirada 
de l'ordenança de civisme. Cap 
de les dues va rebre suficient 
suport i no van ser aprovades. 
Finalment es va tractar la moció 
de la zona blava que tampoc va 
rebre suport suficient.

imAnol ortiz

imAtge d-Arxiu d-un ple municipAl d-AquestA legislAturA

Les mocions  protagonistes, de 
nou, d'un Ple municipal

REDACCIó

De nou els carrers i les places de 
les nostres ciutats i pobles s'han 
engalanat amb el símbol de la 
democràcia. Els fanals tornen 
a ser plens de cares, la majoria 
conegudes, i missatges que ens 
animen a participar a la gran 
festa. Ja fa més de 30 anys que 
varem retornar a la democràcia i 
de ben segur que des de llavors 
fins ara han estat molts i moltes 

Ha començat la campanya electoral 
amb 8 candidatures a Barberà

els homes i dones que han dei-
xat un gran part de la seva vida 
per a servir als demés. Aquestes 
properes dues setmanes ens tor-
narem a familiaritzar amb noms i 
figures, algunes conegudes i d'al-
tres per conèixer. A Barberà del 
Vallès seran 8 les propostes que 
tindrem per triar. D'aquestes, sis, 
constitueixen l'actual consistori i 
de tots ells 5 repetiran candidat, 
tot i que l'altre és com si ho fos, 
doncs el cap de llista ha estat triat 

per la direcció de Barcelona. Els 
altres dos. podríem dir que són 
com la nit i el dia. Per un cos-
tat es presenta, a Barberà, la Pla-
taforma per Catalunya, el partit 
encapçalat per Josep Anglada i 
que basa el seu bon paper en mis-
satges i comportaments xenòfobs 
i racistes. L'altre és l'EAB, que ja 
va participar fa quatre anys i no 
va aconseguir el 5% mínim per a 
tenir representació. El seu cap és 
el barberenc Fabí Díaz. La resta 

La gran majoria de caps de llista repeteixen de fa quatre anys

AnA del frAgo, AlcAldessA de bArberA

i.ortiz

de grups lluitaran per aconseguir 
el millor resultat possible. El PSC 
té com a objectiu mantenir l'àm-
plia majoria actual i la resta pre-

tenen tot el contrari. Queden 15 
dies i una jornada electoral força 
apassionant. Fins ara cal pensar 
que tot serà prou net. 
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pOlítica

ICV-EUiA  presenta la llista en 
un sopar a la Torre d’en Gorgs 
La candidatura reuneix nous i vells regidors i militants comunistes

Dissabte passat es va 
fer pública la llista de 24 
persones que configu-
raran la candidatura de 
la coalició d’esquerres i 
ecologista per les prope-
res eleccions municipals 
del 22 de maig. Un equip 
amb el Jose Luis Rivera, 
actual regidor a l’Ajunta-
ment, com a cap de llista, 
i que destaca pel grau 
d’implicació dels seus 
membres en el teixit as-
sociatiu de Barberà.

X. CABRERA

La nit prèvia al primer de maig, 
EUiA de Barberà ha organitzat 
un sopar sota el lema “Venim de 
lluny i anem encara més lluny” 
en el que ha volgut reconèixer 
tota la feina i l’esforç que tota 
una generació ha fet per millorar 
Barberà i fer de la nostra ciutat 
un lloc més just i habitable. Par-
tint dels primers anys de la trans-
ició, sota les sigles del històric 
PSUC, fins arribar a la Coalició 
ICV-EUiA, i passant pel PCC, es 
van recollir en textos i vídeos, les 
lluites i les millores aconseguides 
per un grup d’homes i dones que 
sempre han estat i estan al costat 
dels treballadors i treballadores 
de Barberà. A l’acte realitzat a la 
Torre d’en Gorgs es van trobar 
diverses generacions de comu-
nistes i persones d’esquerres, que 
a més de compartir una estona 
de camaraderia i fraternitat, van 
escoltar les intervencions i sa-
lutacions de varis companys i 
companyes. Manolo González, 
històric membre del PCC amb 
més de 50 anys de militància a les 
espatlles, va parlar en nom de la 
generació que va governar Barbe-
rà en els complicats primers anys 
de la democràcia i que ha estat 
present en la majoria de les llui-
tes i reivindicacions locals dels 

anys posteriors. Seguidament, la 
coordinadora d’EUiA del Vallès 
Occidental, Marisol Martínez, 
i el secretari general del PCC, 
Joan Josep Nuet, van saludar als 
i les assistents, remarcant la im-
portància de la mobilització dels 
treballadors i treballadores en el 
context de la ofensiva neolliberal 
que estem vivint actualment a la 

nostra societat. Per últim, Jose 
Luis Rivera, el coordinador local 
d’EUiA, va agrair la assistència 
de tots els presents, i va fer una 
crida a l’organització de la gent 
d’esquerres en l’àmbit local, per 
plantar cara a les retallades i a les 
polítiques antisocials que estan 
duent a termes els governs cata-
lans i de l’estat espanyol. A més 
del reconeixement a aquest grup 
de persones d’esquerres de Barbe-
rà, l’acte va servir per agafar forces 
per les lluites actuals i les que han 
d’arribar, i llençar el missatge de 
que igual que en el passat, ara és 
un moment de mobilització, de 

x. cAbrerA

lluitar pels drets socials, la demo-
cràcia i la justícia social, i que en 
aquest repte és necessari comptar 
amb tot la força i experiència de 
la gent d’esquerres, d’homes i do-
nes de totes les generacions. Un 
dels reptes més immediats són 
les eleccions municipals del 22 
de maig, i en aquest sentit l’acte 
també va servir per presentar la 
llista de persones que conforma-
ran la candidatura de la coalició 
ICV-EUiA, encapçalada per Jose 
Luis Rivera, i que recull l’esperit 
d’esquerres, compromès i inter-
generacional que es va viure en 
el sopar “Venim de lluny i anem 
més lluny encara”. La candidatu-
ra d’ICV-EUiA vol posar l’Ajun-
tament al servei del poble. Vol 
garantir, amb propostes des de 
l’esquerra, que des de l’adminis-
tració local es plantarà cara a les 
polítiques de retallades i de pèr-
dua de drets de la gent treballa-
dora, fent front a la crisi des de 
les polítiques socials de qualitat. 
En definitiva, un grup d’homes i 
dones que treballen i treballaran, 
des de l’Ajuntament o des d’altres 
àmbits, perquè Barberà sigui una 
ciutat cohesionada, radicalment 
democràtica, comunitàriament 
viva, i sostenible a nivell ambien-
tal i humà. 

riverA, bArrAchinA i flores els tres primers de lA cAndidAturA

CiU Barberà presenta la 
candidatura municipal
Josep Rull fa costat als candidats

REDACCIó

El passat dijous 14 d’abril, CiU-
Barberà va celebrar l’acte de pre-
sentació de la candidatura a les 
properes eleccions municipals 
del 22 de maig amb la presència 
del diputat de CiU Josep Rull. 
La Núria Ramon, cap local de la 
Joventut Nacionalista de Catalu-
nya (JNC) a Barberà i tercera a 
la llista municipal, va obrir l’acte 
donant la benvinguda als assis-
tents. Posteriorment va prendre 
la paraula en Josep Rull, secretari 
tercer de la Mesa del Parlament i 
alcaldable de CiU a Terrassa, que 
va elogiar la tasca de Convergèn-
cia a la ciutat i que va parlar de la 
necessitat de fer pinya al voltant 
d’un partit central, responsable i 
rigorós com CiU en un moment 
en què el país es troba immers 
en una situació desfavorable i en 
què l’oposició no posa les coses 
fàcils. També va afegir que, amb 
els resultats que CiU va obtenir 
a Barberà a les passades eleccions 
al Parlament, va quedar palès 
que “el canvi és possible també 
a la vostra ciutat”. A continua-
ció, va ser el candidat de CiU-
Barberà i actual regidor a l’Ajun-
tament, en Pere Ramon i Nadal, 
qui es va dirigir al públic assis-
tent. Després de dedicar unes 
paraules emotives a tots aquells 
que havien estat referents a Con-

vergència de Barberà i de ressaltar 
la importància de l’Ajuntament 
–l’administració més propera- a 
l’hora de donar respostes al ciuta-
dà, en Pere Ramon va explicar que 
el programa de CiU a les properes 
eleccions es basa en cinc criteris 
fonamentals: austeritat, eficièn-
cia, societat civil, transparència i 
identitat. El candidat també va 
explicar els deu punts fonamentals 
que conformen el programa del 
grup municipal. Seguidament, va 
presentar la candidatura, que “està 
formada per persones amb experi-
ència que porten molts anys treba-
llant per Convergència però tam-
bé per persones del món associatiu 
i per joves preparats amb moltes 
ganes de fer feina i de lluitar per 
una Barberà millor”, doncs tres 
dels sis primers candidats són mi-
litants de la JNC i per tant menors 
de 30 anys. En Pere Ramon va de-
dicar algunes paraules a cadascun 
dels integrants de la llista, parant 
especialment èmfasi en la Teresa 
Colomer, la Núria Ramon, en Jo-
sep Ibars, la Sandra Fructuoso i en 
Dorian Ros, els qui encapçalen la 
llista i formen part de l’Executiu 
de CiU-Barberà. Finalment, Te-
resa Colomer, número dos de la 
candidatura, va presentar amb de-
tall al cap de llista, en Pere Ramon, 
qui va cloure l’acte afirmant “si go-
vernem serem eficients i si som a 
l’oposició serem contundents”. 

Celestino Sánchez, 
extinent d’alcalde de 
Barberà del Vallès, 

tanca la llista d’EUiA

lA cAndidAturA de ciu Amb pere rAmón Al front

pere rAmón
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Societat

7

breusMolta participació a la 7a Setmana de 
l’energia i el canvi climàtic al Parc Central
Ha estat organitzada pels ajuntaments de Barberà i Sabadell i el Parc Central

En el darrer Ple de la 
legislatura s'ha aprovat 
pewr unanimitat de tots 
els grups la possibilitat 
de que l'Ajuntament pugui 
posar en marxa i partici-
par en projectes empresa-
rials, sol o acompanyat, 
per comercialitzar energia 
fotovoltaica generada 
en el nostre municipi. 
Aquests i altres temes 
són fruit de les Jornades 

REDACCIó

La Setmana de l’energia i el canvi 
climàtic va arrancar el passat di-
lluns, 11 d’abril, amb una xerrada 
d’eficiència energètica al sector 
domèstic a la Biblioteca Esteve 
Paluzie de Barberà. 

Els temes 

El primer acte va servir per infor-
mar a la ciutadania sobre què és el 
canvi climàtic, quines són les seves 
conseqüències a nivell mundial i 
com pot afectar a les nostres vi-
des quotidianes. Les activitats van 
continuar el dimarts, 12 d’abril. 
El Centre Cívic de la Creu de 
Barberà va ser el lloc escollit per 
realitzar una sessió sobre “Revisi-
ons energètiques gratuïtes: Com 
l’eficiència es converteix en una 
reducció de cost per a l’empresa? 
a càrrec de PIMEC Vallès Occi-
dental; i en el Casal Pere Quart de 
Sabadell, la sessió “Comptadors 
intel·ligents – Estalvi energètic a 
les llars”. Tanmateix es va celebrar 
una jornada de portes obertes de 

REDACCIó

Un total de 22 directores i direc-
tors d'escoles bressol del Vallès 
Occidental acaben una acció for-
mativa promoguda per la Dipu-
tació a Barberà del Vallès. El pro-
grama, de 72 hores de durada, en 
col·laboració amb l’Ajuntament 
de Barberà s’ha cursat durant els 
mesos de gener a abril en la Torre 
d’En Gorgs, i ha tingut la finali-
tat de contribuir a la millora de la 
funció educativa, organitzativa i 

l’àrea de Divulgació Mediam-
biental del Parc Central del Va-
llès (DIMA). Una nova xerrada, 
aquest cop sobre la participació 
ciutadana en la generació d’ener-
gies renovables, i la presentació de 
la cooperativa SOM ENERGIA, 
a càrrec d’Antoni Márquez, so-
ci fundador, i de Sebastià Ruiz, 
membre de la comissió d’eficièn-
cia energètica. El 14 d’abril va ser 
el dia de les activitats adreçades al 
sector tècnic i empresarial amb un 
taller sectorial “Vehicle elèctric: 
noves oportunitats de negoci per 
al sector de l’automoció” i Dissab-
te, 16 d’abril, al Parc Central del 
Vallès es va cloure la 7ª Setmana 
de l’energia i el canvi climàtic. 

econòmica amb qualitat i eficièn-
cia. Aquesta actuació s'emmarca 
en el Pla de Formació de l'Àrea 
d'Educació en col·laboració amb 
la Direcció de Serveis de Forma-
ció de la Diputació de Barcelona. 
El passat dijous, 28 d'abril, va 
finalitzar a Barberà del Vallès el 
'Programa de Direcció d'Esco-
les Bressol al Vallès Occidental', 
amb la participació de 22 direc-
tores i directors de 8 municipis 
de la comarca. Aquesta acció 
formativa dóna resposta a la de-

El jovent, alumnat del Programa 
de Qualificació Professional Ini-
cial (PQPI) de la Fundació Bar-
berà Promoció, van participar en 
aquest taller que té per objectiu 
implicar-los cap a la salut, sen-
sibilitzar-los cap al no consum i 
dotar d'elements de resistència 
mitjançant informació i dotació 
de recursos actitudinals, així com 
informar dels riscos associats al 
consum de drogues i relacionats 
amb l’oci nocturn. La jornada va 
començar amb la participació en 
un taller de sensibilització contra 
les drogues impartit per Energy 
Control. A continuació el joves 
va mantenir una xerrada amb 
l’Alcaldessa i la tinenta d’Alcal-
dia de Joventut amb la finalitat 
de detectar quins són els recursos 
que es necessiten, i com des del 
consistori barberenc podrien fa-
cilitar-los per prevenir els riscos 
del consum de drogues, i asses-
sorar al jovent consumidor. Tot 
seguit es va obrir un debat molt 
participatiu. 

El diumenge dia 8 de maig, el 
Teatre Municipal Cooperativa 
acollirà la 1a Gala Solidària del 
Gimnàs Bunkai-Barberà. Aquest 
acte neix de la motivació de con-
tinuar apostant per la promoció 
de l'esport infantil i de donar un 
cop de mà a entitats sense ànim 
de lucre que realitzen una tasca 
molt important en l'atenció del 
col·lectiu infantil amb necessitats 
especials.La recaptació serà per a 
la Fundación Don Caballo.  

I Gala Solidària 
del Gimnàs 
Bunkai al TMC

La Setmana suma no només 
iniciatives públiques sinó també 
actes organitzats per la Cambra 
de Comerç de Sabadell, el Gremi 
d'Instal.ladors i Fontaneria de Sa-
badell i comarca, o PIMEC Va-
llès Occidental. La col.laboració 
entre el sector públic i privat és 
clau per tal d'avançar en la cons-
trucció d'una societat més efici-
ent energèticament. Les activitats 

realitzades es poden resumir amb  
sessions tècniques adreçades a 
professionals, diversos cinefò-
rums ambientals amb material 
del Festival Internacional de Ci-
nema de Medi Ambient de Cata-
lunya, festa solar al Parc Central, 
sessions divulgatives d'estalvi i 
eficiència energètica i visites a les 
instal.lacions del DIMA del Parc 
Central.

AJbArberà

AJbArberA

imAtge d'unA de les JornAdes

Molta activitat durant tots els 
dies amb molta col·laboració

Barberà acull una jornada formativa 
per a responsables de Escoles Bressol
Barberà compta amb 6 Escoles Bressol de titularitat municipal

manda dels ajuntaments de la co-
marca, amb la previsió de fer-ne 
una nova edició el segon semestre 
d'aquest any al Vallès Oriental. A 
l'acte de cloenda, la coordinado-
ra del programa, Mònica Reig, 
va valorar el treball de les eines 
de gestió bàsiques i les habilitats 
adients per dirigir l'escola bres-
sol. L'Alcaldessa de Barberà del 
Vallès, Ana del Frago, i el coor-
dinador de l'Àrea d'Educació de 
la Diputació de Barcelona, Josep 
Comas, van lliurar els diplomes 

a les participants, i van remarcar, 
davant dels responsables d'edu-
cació dels municipis assistents, el 

rol de les administracions locals 
en la provisió de serveis educatius 
a la petita infància. 

lA sAlA de reunions de lA JornAdA en el moment de lA cloendA

Taller de 
sensibilització 
contra les drogues
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Plaça de la Unitat

Compra a les botigues de plaça de la Unitat 
Et farem un 10% de DESCOMPTE

Presenta aquest anunci
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solució 
al 

sudoku

Anuncia’t a 

l’independent
truca’ns i t’informarem

657 854 855
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100 dies de canvi a Catalunya: els 10 compromisos complerts
1. Cimera dels agents econòmics i socials per tractar sobre la reactivació de l’economia catalana.
2. Aprovació de l’Acord Marc per lluitar contra el fracàs escolar.
3. Revisió dels criteris de matriculació a les escoles públiques catalanes per facilitar el dret a triar.
4. Reducció de l’Administració: un 20% dels departaments, un 22,6% dels alts càrrecs i un 43,2% dels càrrecs de confian-
ça.
5. Auditar les finances de la Generalitat de Catalunya i encarregar un Pla de simplificació normativa.
6. Prioritzar els pagaments dels deutes pendents que afectin a programes dirigits a aquelles persones més vulnerables.
7. Impulsar mesures a favor de la llibertat de les persones: supressió de la “zona 80km/h i deixar sense efecte el Codi Ètic 
dels Mossos d’Esquadra.
8. Defensa de l’autogovern exigint al Govern espanyol que s’executin els traspassos pendents i convocatòria d’una cimera 
amb tots els partits polítics per dissenyar l’estratègia de la negociació del Pacte Fiscal.
9. Supressió de la setmana blanca i deixar a mans dels centres l’elecció de dies de lliure disposició. Així mateix es recupera 
la festivitat de l’endemà del dia de Reis.
10. Supressió de l’impost de successions per a cònjuges, pares, fills i néts i reducció molt significativa en la resta de casos.

Pg. Dr. Moragas 168-172 baixos
Horari d’atenció: 

dimarts i dijous de 19.30-21.30h
Telf. 93 718 84 89

ciubarbera@gmail.com
www.ciu.cat/barberadelvalles

ARA MÉS QUE MAI, pensem en positiu!

CiU és una força centrada, seriosa, amb interès pel diàleg i l’entesa amb tots els grups 
polítics que estiguin disposats a fer política en positiu, constructiva i amb el màxim 
respecte cap a les altres opcions democràtiques. 

Aquesta última legislatura, la majoria absoluta de la qual ha gaudit el partit socia-
lista, els ha possibilitat fer grans inversions, algunes de les quals, com ara el Pavelló 
Maria Reverter, encara no s’han obert al públic. Però aquesta política de grans obres, 
s’ha trobat amb una dura crisi econòmica que té un gran impacte en els ingressos 
municipals i que ens ha situat en un deute de 25,5 milions d’euros. I ara hem d’obrir 
i/o mantenir instal·lacions, que en molts casos són deficitàries alhora que infrautilit-
zades.

S’ha acabat l’hora de les grans inauguracions. Tampoc és hora d’apujar impostos a 
una població que pateix les conseqüències d’una situació sense precedents de molt 
temps ençà.

Ara és el moment de la bona gestió, de treure el màxim profit a allò que tenim. Per 
fer això, ens cal un govern de consens i nosaltres aspirem a ser decisius en aquestes 
eleccions.

CiU defensarà una política de rigor pressupostari. No pot ser que a cada ple fem ajus-
tos per quadrar els números perquè les coses no s’han fet amb racionalitat.

També exigirem la màxima transparència en la contractació. No poden continuar pas-
sant fets com la contractació de la zona blava o el pàrquing del Pg. Dr. Moragas. 

La ciutadania pot estar segura que si CiU entra al govern, exigirem un canvi en les for-
mes de governar, una major participació ciutadana en tots els àmbits i, si els números 
no estan clars, auditories externes per aclarir responsabilitats.

Pere Ramon i Nadal  
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Cultura
breusBarberà celebra les Jornades de Difusió del 

Romànic i presenta el llibre de la Dra. Arad
L'Ajuntament de Barberà ha editat una tesis doctoral sobre les pintures de Santa Maria

Barberà celebra unes 
jornades al voltant del 
conjunt pictòric l'esglé-
sia romànica de santa 
Maria de Barberà dins 
les accions portades a 
terme per l'ajuntament 
de Barberà del Vallés per 
tal de fomentar el desen-
volupament de projectes 
destinats a la recupera-
ció, conservació i mante-
niment de béns històrics, 
així com a la difusió cul-
tural que comporten.

REDACCIó

El passat dijous dia 28, es van 
iniciar les Jornades del Difusió 
del Romànic amb la presentació 
de llibre “Santa Maria de Barberà 
del Vallès. Fer i poder darrere les 
imatges sacres”, a càrrec de la seva 
autora, la Dra. Lily Arad.

El llibre

El llibre, editat per l'Ajunta-
ment, repassa diversos aspectes 
de l'església Romànica, com la 
seva història i el seu simbolisme, 
i les pintures i la ornamentació 
del seu interior. En resum, és 
un estudi sobre un dels con-
junts pictòrics de Catalunya de 
més rellevància, que avui dia es 
conserva in situ i en bon estat. 
Segons, Elvira Maza, regidora 
de Cultura, tot va sorgir quan 
un grup d’especialistes va donar 
a conèixer a la Dra. Lily Arad, 
professora d’Història de l’Art a 
la Universitat Hebraica de Jeru-
salem i la seva tesi “L’església de 
Santa Maria de Barberà del Va-

llès: iconografia i iconologia de 
les seves pintures murals dirigi-
da pel professor B. Kühnel, a la 
Hebrew University of Jerusalem 
a l’any 1998. El fet que l’objecte 
del seu estudi sigui un conjunt 
pictòric romànic de Catalunya 
de gran rellevància, que encara 
es conserva in situ, va ser una de 
les raons principals per les quals 
el Museu Nacional d’Art de Ca-
talunya va crear un comitè edi-
tor promotor que va recomanar 
al nostre consistori la publicació 
de la seva tesi en català, per tal 
que sigui coneguda i apreciada, 
a Catalunya i a fora. Per això 
s'ha organitzat una sèrie d’acti-
vitats de difusió i promoció de 
l’Església Romànica. 

La Dra. Lily Arad va néixer a 
Xile i per circumstàncies de la 
vida va anar a viure a Israel. És 
professora d'Història de l'Art 
a la Universitat Hebrea de Je-
rusalem, especialitzada en l'art 
de les Terres de la Bíblia des 
de l'antiguitat fins als nostres 
dies, incloent-hi l'Art Isarelià i 
Palestí. Els seus camps d'interès 
són la cultura visual de la terra 
d'Israel/Terra Santa i les seves 

expressions en les tres religions 
monoteistes. Les relacions inter-
culturals amb Europa, especial-
ment a l'Edat Mitjana, l'època 
colonial i post-colonial. S'ha 
transformat en una autèntica 
especialista en el romànic català 
i considera l'església barberenca 
una de les més importants del 
món. Lily Arad estima el país 
on va néixer i el país on viu, pe-
rò també, i molt, Catalunya.

AJbArberA

imAtge de lA sAlA sAlvAdor Allende el diA de lA presentAció del llibre

La Dra. Lily Arad una de les 
majors autoritats en la matèria 

El Teatre Municipal Cooperativa 
va acollir el lliurament de guar-
dons de la 24a edició del Premi 
Literari Castell de Barberà de 
conte i narració breu i poesia. En 
total, es van premiar 43 treballs, 
en una edició amb 1.526 parti-
cipants, 384 més que en 2010. 
Els premis es van distribuir en 
tres grups: alumnat de Primària, 
alumnat d'ESO, FP i Batxillerat 
i alumnat de formació de perso-
nes adultes, PQPI, universitaris i 
CFGS. El lliurament de premis 
va anar a càrrec de l'Alcaldessa 
de Barberà del Vallès, Ana del 
Frago, la regidora d'Educació 
Mª Mercedes Sánchez i els i les 
membres del Jurat.

El 13 d'abril, el Parc Central del 
Vallès va acollir la Trobada In-
tercentres de centres educatius 
de secundària, organitzada des 
del Consell Esportiu del Vallès 
Occidental Sud. Aquesta és una 
activitat lúdica i esportiva que 
serveix per promocionar la pràc-
tica esportiva entre l'alumnat i 
fomentar la interrelació entre 
els centres educatius que formen 
part del Consell Esportiu. A la 
jornada, van participar més de 
600 alumnes dels instituts La 
Romànica de Barberà, Institut 
Forat del Vent, Institut Banús, 
Institut Pere Calders i Institut 
Jaume Mimó de Cerdanyo-
la, Institut La Ribera, Institut 
Montserrat Miró i Institut La 
Ferreria de Montcada i Reixac, 
Institut Can Mas i Institut Lluís 
Companys de Ripollet i Institut 
Federica Montseny de Badia. 

Més de 1.500 
treballs al Castell 
de Barberà

Trobada 
Intercentres al 
Parc Central 

A finals del 2009 es constituïa 
a Barberà la Coordinadora Pro 
Festa Major, una plataforma 
d’entitats que es crea motiva-
da pel desencís generalitzat 
que genera la nostra Festa 
Major. Cansats de la manca de 
participació i d’una proposta 
de festa que es limita majori-
tàriament a propostes comer-
cials, es crea aquest espai en 
el que una trentena d’entitats 
han treballat per aconseguir 
una festa més popular, més 
participativa i al centre. Amb 

aquest projecte s’ha creat un 
espai de diàleg i treball on han 
estat representats diversos 
sectors i interessos de la ciutat, i 
que 10 mesos després generava 
un projecte consensuat del que 
volíem que fos la nostra Festa 
Major. La Coordinadora, de la 
que formen part 18 entitats de 
la ciutat que representen sectors 
tan diversos com el veïnal, el 
juvenil, el cultural, el polític, de 
gent gran, el de igualtat o el de 
cooperació, hem aconseguit una 
primera fita, recuperar el centre 

de Barberà per fer la festa, però 
encara ens queda molta feina.  
Malauradament, el consistori 
no ha acceptat cap més propos-
ta, fins al punt d’aprovar, l’any 
passat, una pseudo comissió de 
festes. Una proposta sense con-
tingut, en la que no hi ha definit 
quins són els seus membres, el 
seu sistema de funcionament, ni 
els seus objectius. Una comissió 
per definició és una estructura 
orgànica que disposa d’uns 
membres, unes funcions i uns 
objectius. La seva proposta s’ha 

limitat fins al moment a una sè-
rie de reunions sense ordre del 
dia, en la que no s’han respectat 
els acords presos, i en la que 
ni tan sols es va tornar a fer la 
última reunió prevista. Aquest 
any, es torna a convocar aquest 
espai, i per ara, la manera de fer 
és la mateixa. Des de la Coor-
dinadora continuem apostant 
pel projecte consensuat entre 
gran part de l’associacionisme 
de la ciutat, i és per això que no 
defallirem en la intenció de ge-
nerar un espai de debat per tal 
de reformar el model de Festa 
Major. Malauradament, el que el 
consistori de Barberà ni tan sols 
s’ha dignat a debatre, ha estat 

acceptat de manera íntegra 
per l’Ajuntament de Castellbis-
bal. Fruit de la casualitat, les 
entitats d’aquest municipi es 
van posar en contacte amb 
nosaltres i després de llegir el 
nostre projecte i d’un procés 
de debat entre entitats i ajun-
tament, van decidir adoptar-lo 
totalment. Aquest situació ens 
omple d’orgull per la capacitat 
de treball de la que disposen 
les entitats de Barberà, que 
són capaces de generar pro-
postes ben articulades que fins 
i tot són exportables amb èxit. 
Llàstima que el nostre consis-
tori no sàpiga apreciar la feina 
ben feta. 

Castellbisbal importa el model 
de Coordiandora pro Festa Major 

opinióFidel González - Coordinadora pro Festa Major
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Badia
breusL'Alternativa d'Esquerres per Badia 

presenta el seu programa electoral 
Quim Duran és el cap de llista de la formació en aquestes eleccions municipals

L'Alternativa d'Esquer-
res per Badia és un 
petit moviment polític 
i social que treballa a 
Badia del Vallès des de 
la perspectiva de l'acció 
cívico-política de l'es-
querra que planta cara 
al sistema des del barri, 
i que es preocupa pels 
perjudicis que provoca a 
les persones i el planeta. 
L'Alternativa d'Esquerres 
per Badia és un partit 
assembleari de caràcter 
municipalista.

REDACCIó

La plaça de la Sardana de Badia 
del Vallès va ser testimoni ahir de 
la pre¬sentació pública per part 
de l’AEB del programa electoral 
per a la pro¬pera legislatura que 
han elaborat després de quatre 
mesos de consul¬tes a la ciutada-
nia sota la campanya “Com és la 
Badia que vols?”. 

Els parlaments

L’acte presenciat per un centenar 
de persones va consistir en la lectu-
ra de diferents punts del programa 
a càrrec de les persones que for-
men la llista que l’AEB presenta a 
aquestes eleccions, que van ser així 
presenta¬des públicament. Cada 
un dels candidats i candidates va 
triar un dels punts del progra¬ma 
electoral per fer la seva lectura i co-
mentar-lo, després de ser introdu-
ïts per en Carlos Fonte i en Ciscu 
Cañamero, presentadors de l’acte. 
Juan Carlos Diaz tercer suplent 
de la candidatura va ser el primer 
i va tan¬car les intervencions en 

Quim Du¬ran que encapçala la 
llista i que va assegurar que el més 
important del programa presentat 
era que l’AEB estava disposada a 
renunciar-hi si els ciutadans i ciu-
tadanes tenien al¬tres propostes. 
L’acte es va tancar amb un pe¬tit 
refrigeri amb acompanyament 
musical. La idea principal que van 
transmetre la majoria dels candi-
dats al públic present va ser que 
Badia fa anys que es mereix un 
bon govern i que tota articulació 
de canvi per aconseguir-lo passa 
per l’AEB, és a dir que ha arribat 
l’hora d’una Badia millor. La idea 
principal que volen transmetre  a 
la població és que Badia fa anys 
que es mereix un bon govern i 
tota articulació de canvi passa per 
l’AEB, és a dir que ha arribat l’ho-
ra d’una Badia millor. 

L’AEB entén que l’alcaldessa 
de Badia incompleix l’article 
50 de la Llei Electoral que 
prohibeix qualsevol inaugu-
ració en període pre-electoral. 
L’Alternativa d’Esquerres per 
Badia insta la Junta Electoral 
a actuar. 
Eva Menor va inaugurar, 
acompanyada de l’alcalde de 
Sabadell, Manuel Bustos, la 
sortida de la C-58 a l’altura de 
Sant Pau del Riu Sec con s’ha 
fet públic en els mitjans de 

comunicació d’ambdues ciu-
tats. L’AEB considera que en 
lloc d’assistir a actes clarament 
electoralistes, l’alcaldessa de 
Badia hauria d’haver evitat 
l’ampliació de l’autopista al 
seu pas per Badia i haver garan-
tit la construcció de la barrera 
sònica que ella mateixa i l’ex-
conseller d’Obres Públiques i 
actual portaveu cap del PSC 
al Parlament, Joaquim Nadal, 
van prometre dies abans de les 
eleccions autonòmiques.

José luis sánchez

imAtge de lA intervenció del cAndidAt de Aeb en lA presentAció del progrAmA

AEB denuncia la inauguració 
de la sortida a la C-58  

La primera edició de la nit de 
l´esport a Badia del Vallès va re-
conèixer la tasca dels esportistes 
locals, amb una gala molt emo-
tiva. Amb més de 400 persones 
presents a al Complex Esportiu, 
l´acte va tenir lloc durant apro-
ximadament una hora i mitja, 
entre projeccions de material au-
diovisual dels guardonats, parla-
ments de les autoritats , diverses 
actuacions i lliurament de pre-
mis. El Club de Judo, reconegut 
amb el primer premi de Millor 
Entitat,  va ser el més guardonat 
de la nit amb  quatre dels pre-
mis atorgats i sis nominacions 
de les vuit categories. La judoka,  
Alicia Alonso Sánchez va ser la 
guanyadora  dels primers premis 
de les categories de millor trajec-
tòria esportiva i millor esportista 
individual. Tanmateix el premi 
al millor entrenador va ser pel 
director tècnic del Club Judo, 
Héctor González García. 

Quasi bé un centenar de perso-
nes han assistit a la celebració 
del 17è aniversari de l'Indepen-
dència de Badia del Vallès, un 
acte que ha tingut lloc a la Sala 
de Plens de l'Ajuntament. L'al-
caldessa Eva Menor va pronun-
ciar el seu discurs, acompanya-
da dels portaveus d'altres grups 
municipals, en Juan Antonio 
Lancho (PSC), Sergio Escri-
bano (AEB), Eusebio Argueta 
(ICV- EUiA) i Antonia Escri-
va (PP). La portaveu del grup 
municipal de CiU ha excusat 
la seva presència per qüestions 
professionals. 

Èxit total en la 
primera edició de 
la Nit de l'Esport 

Badia celebra el 
17è aniversari de 
la indepedència
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Esports

REDACCIó

Dia rodó i històric per l’equip de 
Barberà. Com sempre, l’equip de 
Barberà no va decebre al seu mul-
titudinari i entregat públic. Roo-
kies guanyava el sorteig i comen-
çava atacant. En la primera jugada 
del partit, Azucena Muñoz corria 
tot el camp per anotar el primer 
TD del partit, però un xiulet in-
advertit anul·lava la jugada. No 
obstant, Rookies no es rendia, 

Les noies de Barberà Rookies 
Campiones de la I LNFA Femenina

movia cadenes i aconseguia obrir 
el marcador mitjançant un pase 
per Gabi Quintana #82. Era el 
torn per l’equip de Las Rozas, però 
com sempre xocaven contra una 
intractable defensa de Rookies que 
aconseguia cobrir i eliminar totes 
les jugades de carrera, obligant-les 
a tornar la pilota al equip local. 
Rookies seguia alternant el seu joc 
de carrera i pase, i tornava a pujar 
el marcador mitjançant una car-
rera de Azucena Muñoz. Amb el 

Van guanyar a Black Demons de Las Rozas per un contundent 26-6

resultat de 12-0 s’arribaria al final 
de la primera part. La segona part 
no va ser molt diferent, Rookies 
aconseguia moure cadenes amb 
facilitat i Black Demons seguia 
tenint dificultats. En un atac de 
Rookies, Monica “Scott” connec-
tava un pase amb la seva receptora 
Patricia Meixide per col·locar el 
18-0 en el marcador. Laura Gar-
cia va ser l’encarregada de marcar 
el punt posterior, 19-0. Black De-
mons aconseguiria el seu primer 

les rooKies celebren el títol

imAnol ortiz

TD del partit ja en el tercer quart 
amb una carrera de 2 yardas, 19-6. 
Patricia Meixide rebia un pase en 
la yarda 10 del seu camp, s’esca-

pava de 3 placatges i sentenciava 
el partit amb un 25-6. Monica 
“Scott”, mitjançant carrera, va 
tancar el partit amb un 26-6. 

L’Eninter 
renuncia a EBA 
per motius 
conòmics
REDACCIó

Gerro d’aigua freda. Fort cop 
anímic. Desencís i desil•lusió. 
Tot plegat són els sentiments 
que recorren la ment de cos tèc-
nic, jugadors, junta directiva i 
aficionats de la Unió Esportiva 
Barberà.  L’excel•lent campanya 
esportiva, que ha fet que l’Enin-
ter Barberà hagi acabat en una 
més que digna setena posició, a 
només dues victòries de la pro-
moció d’ascens, i guanyant-se 
a pols el títol honorífic d’equip 
revelació en la seva històrica pri-
mera participació en una lliga 
nacional, no podrà tenir conti-
nuïtat la propera temporada. Les 
fortes exigències econòmiques de 
la pròpia Federació Espanyola de 
Bàsquet obliguen a la UE Bar-
berà a disposar d’un pressupost 
molt elevat que, a dia d’avui, és 
incapaç de poder assumir. Per 
tot plegat, la junta directiva que 
encapçala José Núñez, ha hagut 
de prendre la decisió d’haver de 
renunciar a la plaça esportiva. 
L’efecte col·lateral és el fet que 
Mario del Campo no continuï 
com a entrenador. Han estat du-
es temporades al primer equip 
assolint fites històriques: primer 
guanyant la lliga i el Campionat 
de Catalunya de la Copa Cata-
lunya i, segon i més important, 
aconseguint l’històric ascens a la 
Lliga EBA. De la manera menys 
esperada es posa fi a un petit ci-
cle que ha permès, això sí, col-
locar el nom de Barberà en l’am-
pli panorama del bàsquet català 
i espanyol. 

L’Escola de Futbol i Imanol Cardona, 
guanyadors de la 7ª Nit de l’Esport
El Teatre Municipal Cooperativa torna a omplir-se de gom a gom

L’Escola de Futbol Bar-
berà Andalucia, com a 
millor entitat, i l’atleta 
Imanol Cardona, com a 
millor esportista, van ser 
els grans triomfadors 
d’una nova edició de la 
Nit de l’Esport barberenc. 
El futbol americà també 
va ser protagonista amb 
diversos guardons.

DAVID MARTIN

Prop de 500 persones van ser tes-
timonis, les que omplien la platea 
i l’amfiteatre del Teatre Municipal 
Cooperativa, de com es premiava 
als millors esportistes i entitats 
esportives del 2010. Després de 
mesos de treball previ, i després 
de realitzar les darreres votacions 
minuts abans de l’inici de l’acte, el 
jurat de la Nit de l’Esport va deci-
dir atorgar els premis a l’Escola de 
Futbol Barberà Andalucia com a 
millor entitat i a Imanol Cardona 
com a millor esportista. L’EF Bar-
berà Andalucia va ser protagonista 
al 2010 d’una de les notícies més 
esperades de l’esport local: la fusió 
dels equips de futbol. Les estruc-
tures administratives i esportives 
de la UF Barberà i de l’Andalucia 
UD passaven a formar part de la ja 
existent de l’Escola de Futbol. Ai-
xò, sumat a l’ascens de l’Andalu-
cia, va permetre continuar tenint 
un equip a la Primera Territorial a 
banda de continuar amb el nota-
ble treball de formació deixant, en 
alguns casos, molt bons resultats. 
Barberà Rookies Club de Futbol 
Americà I la Unió Atlètica Barberà 
van ser les altres dues entitats fina-

listes. Imanol Cardona, per la seva 
banda, es presentava com a candi-
dat a guanyar el premi a la Nit de 
l’Esport amb una dada histórica: 
al 2010 es va convertir en el pri-
mer atleta barberenc que, amb la 
samarreta de la Unió Atlètica Bar-
berà, pujava al podi d’un Campi-
onat d’Espanya Absolut. Aquesta 
fita, i la contrastada evolució en 
les sempre exigents proves combi-
nades, es van conjugar a favor del 
jove atleta barberenc per guanyar 
el premi de millor esportista. Du-
es noies, Quima Jimeno de la UE-
Hoquei Barberà, i Maria Azucena 
Muñoz de Barberà Rookies van 
ser proclamades segona i tercera 
millor esportistes del 2010. 

AJbArberà

les fotogrAfies de fAmiliA dels guAnyAdors i finAlistes (entitAts esquerrA i esportistes dretA)

Cal destacar la quantitat de pre-
mis que es va emportar el futbol 
americà. Als de finalistes com a 
entitat i com a esportista cal afe-
gir els de millor escola esportiva 
i el premi que va recollir Rober-
to Torrecillas per la seva tasca en 
la promoció de l’esport escolar.
Els homenatges especials a la tas-
ca realitzada durant molts anys 
de Francesc Girbau, Obdulio 
Villegas i Cristóbal Montero, el 

premi al millor centre esportiu 
o gimnàs (enguany va anar a 
mans del Gimnàs Bunkai) i el 
reconeixement de les entitats als 
seus propis esportistes van com-
pletar el lliurament de premis. 
Prop de 500 persones que van 
gaudir d’un acte àgil ben ame-
nitzat per actuacions musicals 
en directe i ben guarnit amb 
espectaculars muntatges audio-
visuals.

Els premis al treball fosc i 
constant en l'esport local
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Activitat Econòmica
breusEl periodista Manel Campo Vidal clou 

les Jornades Anti-crisi a Nodus Barberà
El Centre de Negocis ha incrementat en els darrers anys la seva activitat formativa

Les Jornades de forma-
ció del Pla d’Acció anti-
crisi, organitzades per 
l’Ajuntament de Barberà 
del Vallès i PIMEC Vallès 
Occidental, es van iniciar 
el passat 22 de març. En 
aquestes s’han treballat 
aspectes com  els siste-
mes de gestió, la interna-
cionalització i la comuni-
cació empresarial. 

REDACCIó

El Centre de Negocis Nodus Bar-
berà va acollir la sessió de cloenda 
de les Jornades de formació del 
Pla d’Acció anti-crisi per a Pimes 
i professionals, una sèrie de tallers 
dirigits a petites i mitjanes em-
preses, autònoms i professionals, 
on s’han ofert idees alternatives i 
solucions vers la situació econò-
mica actual.
 

Les jornades

El Centre de Negocis Nodus 
Barberà treballa constantment 
per oferir les eines que ajudin a 
combatre la crisi actual. Ha creat 
un espai per oferir una eina d'in-
formació actualitzada i eminent-
ment pràctica per a les empreses i 
professionals que busquen l'excel.
lència en el seu negoci. Esperem 
que la informació aquí facilitada 
esdevinguin bones eines que us 
ajudin a enfrontar aquesta cri-
si. En la jornada de cloenda, la 
primera intervenció, va anar a 
càrrec del periodista i president 
de l’Instituto de Comunicación 
Empresarial, Manuel Campo Vi-
dal, el qual va posar de manifest 
la important tasca que es realitza 

des de diferents institucions per 
tal que les Pimes i professionals 
tinguin eines i idees alternatives 
vers la situació econòmica actu-
al. Campo Vidal va destacar el 
treball que les empreses han de 
realitzar per potenciar la venda a 
l’exterior. El procés d’internacio-
nalització el nostre país “es troba 
en una posició d’inferioritat  ja 
que no es comunica bé”, encara 
que gràcies a les Tecnologies de la 
Informació i la Comunicació les 
empreses “estem millorant”. La 
tendència, segons el periodista 
“és igualar-nos amb els nòrdics”. 
Martí Puig (PYMEC), va asse-
nyalar que hem que formar-nos 
per tenir confiança en el futur. 

AJbArberA

mAnel cAmpo vidAl en lA sevA intervenció Amb lA sAlA plenA

Un total de 22 barberencs del 
Curs d’Auxiliar de Geriatria del 
projecte ILOQUID han mani-
festat el seu interès per muntar 
el seu propi negoci participant 
en un taller de sensibilització 
per la creació d’empresa. La 
possibilitat de crear una residèn-
cia d’avis, centres de dia, serveis 
integrals d’atenció a la gent gran 
que inclogui la neteja, etc. són 
alguns dels negocis relacionats 
amb la professió d’auxiliar de 
geriatria. En el taller s’apro-
fundeix en el coneixement del 
sector, les oportunitats professi-
onals que ofereix així com treba-
llar les idees empresarials, quins 
comportaments i hàbits tenen 
les persones emprenedors, com 
avaluem una idea empresarial i 
què és i com es desenvolupa un 
pla d’empresa. Les persones que 
participen poden rebre suport i 
acompanyament per a definir, 
desenvolupar la idea de negoci 
fins convertir-la en una realitat 
mitjançant la constitució del 
propi negoci.

Nodus Barberà organitza aques-
ta activitat, en la qual es tractarà 
la qualitat com a forma de satis-
fer al client, comportant avan-
tatges per a l'empresa. La sessió, 
anirà a càrrec de Jordi Sancho, 
consultor, formador i gerent de 
Tecnomesura, empresa fundada 
l’any 2000 i la única que dóna 
serveis de medició tridimensi-
onal a Espanya i que posseeix 
l’acreditació UNE-EN 9100 per 
empreses de l’àmbit aeroespacial 
i la UNE-EN ISO 9001 de qua-
litat genèrica a la indústria. 

Futur emprenedor 
pels alumnes de 
Geriatria

La qualitat 
com a cultura 
d’empresa

Nodus Barberà és una inici-
ativa de l'empresa municipal 
Actividades Integradas S.A 
Nodus Barberà és un Centre 
de Trobades i un Centre d'Em-
preses, una zona de negocis 
moderna, amb dos edificis sin-
gulars i una zona verda situat 
en un enclavament d’autèntic 
privilegi: a la comarca del Va-
llès, molt a prop de Barcelona, 

i al costat de les principals vies 
de comunicació de Catalunya. 
Nodus Barberà permet iniciar 
qualsevol activitat empresarial 
amb una inversió mínima. 
Per això, posem a la seva dis-
posició locals modulars, petits i 
mitjans, que disposen de tota la 
infraestructura de serveis bàsics 
per començar una activitat em-
presarial immediatament.

El Centre de Negocis Nodus 
una eina molt útil 

Novartis celebra el Dia de la Solidaritat 
netejant la llera del riu Ripoll
Aquesta iniciativa la organitza la multinacional farmacèutica

REDACCIó

El dijous 14 d'abril, l'empresa 
farmacèutica Novartis va celebrar 
el 10è Dia de la Solidaritat, una 
iniciativa en la qual els treballa-
dors i treballadores de l'empresa 
participen en activitats voluntà-
ries de caire sanitari, social o me-
diambiental. A la nostra ciutat, 
els treballadors de Novartis van 

optar per escollir una activitat 
mediambiental i de manteni-
ment de l'entorn natural, amb la 
col·laboració de l'Ajuntament de 
Barberà del Vallès. Així, més de 
60 col·laboradors, organitzats en 
torns de matí i tarda, van realitzar 
tasques de neteja i retirada de resi-
dus en el marge dret del riu Ripoll 
al seu pas per Barberà. En total, es 
van recollir 13m3 de residus. 

Inaugurada l'any 1994, la planta 
de producció de Novartis és la pla-
taforma tecnològica de productes 
sòlids orals més gran d'Espanya 
en volum. Hi treballen 427 col-
laboradors. En el període 04-08 
les inversions van ascendir a 55,9 
milions d'euros, mentre que en el 
2009 van ser d'11,4 milions d'eu-
ros, amb uns actius fixos de 83,78 
milions d'euros. els trebAllAdors de novArtis A lA llerA del riu ripoll

AJbArberA
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AGENDA Acte      EsQUERRA t'EsCOLtA
  Auditori Maria Feliu  el dilluns 16 a les 19h
   Centre Cívic Ca n'Amiguet el dimarts 10 a les 19h
    Torre d'en Gorgs dijous 19 a les 19h
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